
Generalforsamling d. 27/5-2021 i Club28 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog Henning B. Schmidt der blev enstemmigt valgt. Henning takkede for valget og startede 

med at bekræfte at forsamlingen var gyldig jf. vedtægterne på trods af den sene dato, som Coronaen jo som 

bekendt var skyld i. 

 

2. Bestyrelsens beretning og regnskab 

Beretning 
Dette er den 30. beretning i Club28. En beretning hvor jeg har valgt at holde fokus på 2020 

sæsonnen som det normalt hører sig i en beretning, men da vi allerede er i gang med”næste” 

sæson bliver fremsynet mod 2021 en kende amputeret og bliver derfor noget kortere end normalt, 

men så med fokus på noget af det nye når vi senere taler om programmet. 

 

2020 var på mange fronter et år langt, langt fra normalen og Coronaen trækker stadig sine spor her 

i 2021, hvor vi først nu har haft mulighed for at genoptage vores spisninger. 

 

Vi fik først mulighed for at samles til spil den 7. maj hvor med vores forårs 3 points match 

fuldstændigt frafaldt. Til at starte med i 2020 måtte vi sno os med nye corona-regler for at passe på 

hindanden, hvor vi kun måtte spille sammen med nogle fastspillemakkere, ingen river i bunkers, en 

vvs’er der havde glemt hans rørisolering i hulkopperne, og at vi kun måtte håndtere vore egne 

scorekort og ikke få dem underskrevet af vores markør. Disse kom vi dog heldigvis hurtigt af med 

igen og sommeren forløb nogenlunde normalt. 

 

I 2020 sagde vi både farvel til nogle eksisterende medlemmer, men også hej til nogle nye. Vi holdte 

medlemstallet nogenlunde stabilt omkring de 60. 

 

Matcher 

Vores matcher for 2020 har været nogenlunde afholdt jf. tidligere nævnte udfordringer og vinderne 

var: 

• Gennemgående 1: Egon Schmidt 

• Gennemgående 2: Klaus Raabjerg 

• 3 points efterår: Christian Bruun (som vi slet ikke har nået at fejre!) 

Vores Order of Wine Merrit shoot out, denne matchform hvor antallet af vundne vine er afgørende 

for seedningen i shootouten og som blev mulig fordi Vinspecialisten sponsorerede en flaske Rom. 

Matchen blev vundet af Søren Langager! 

 

Der har været matcher afviklet fra de fremskudte 49 og 53 teesteder afholdt på udvalgte 

spisetorsdage.  

 

Sidste år fik vi også et nyt navn på vores putte pokal, nemlig Klaus Raabjerg!  

 

Udflugt 

Grundet Coronaen fik ikke mulighed for at komme på udflugt i Juni måned, men vi tog revanche 

med en udflugt til Lübker med 32 deltagere. 



Afslutning 

Vi fik som bekendt ikke lov til at forsamles og spise til vores Generalforsamling i Oktober måned 

sidste år, derfor har vi samlet til bunke så man skulle tro at det var Vinspecialistens kongres der 

blev afholdt generalforsamling i i dag. 

 

Bestyrelsen 

En stor tak for samarbejdet til Frank og Klaus for jeres altid gode humør og løsningsorienterethed. 

Samtidig en gigantisk tak til Henning for at han er fortsat som resultatfører for os og opdaterer 

scores, regulerer os efter runderne osv. med det nye handicap system får vi jo selv mulighed for at 

regulere os, så vi fremover kan hjælpe Henning med arbejdet. Du er godt i gang med at nappe det 

31. år som resultatfører! Det er noget af en bedrift! 

 

Lidt fremsynethed 

Og selvom jeg sagde at jeg ville holde igen med fremsynetheden, så kommer der her et lille frø som 

jeg gerne vil høre jeres holdninger til. 

 

Når jeg kigger på KGC så mangler der et et sted for de der ikke længere er kaniner, men som ikke er 

gode/gamle nok til at være med i en af vores herreklubber. Jeg søger input til om Club28 kan være 

det sted for dem, og hvis det skal kunne være det så mangler vi nogle matchformer for dem. Jeg 

elsker vores spilleformer, men tænker også meget på de der ligger ved grænsen for optagelse i vor 

lille klub som nogle gange kæmper for at komme i mål i slagspil. ”Droppe i fairway”-reglen har gjort 

det lettere ingen tvivl om det, men er det nok? Jeg mener på ingen måde at vi skal af med at spille 

slagspil, men jeg har tænkt på, hvis man kan få lidt volumen på om man skulle lave nogle der spiller 

stableford og resten slagspil. 

 

Det vil naturligvis kræve en vedtægtsændring hvis vi vil optage folk med et højere handicap end 28, 

et forslag som jeg ikke har valgt at stille, men blot tage dette punkt under diskussion. 

 

Kommentarer til beretningen 

Der blev fortrinsvist givet input til det sidste punkt i beretningen og mange gode inputs blev givet 

bl.a.: 

• Forskellige forslag til at indsluse nye i klubben så de kunne lære at spille slagspil 

• Mulighed for at nogle kunne spille med på en spisetorsdagsrunde 

• Obs punkter ift. slagspil, turneringer og handicap 

• Både muligheder og obs punkter ved at oprette ”A” og ”B”-rækker 

• Obs punkter for at sikre et fortsat godt flow på runden 

• Opbakning til at synspunktet om at KGC mangler en klub i klubben for alm. senior spillere 

 

Tak for gode inputs til alle der bidrog! Bestyrelsen vil vende jeres inputs og se om det skal udmynde 

sig i et decideret forslag, og om vi har lyst til at gå videre med dette. 

 

Regnskab 

Kort fortalt blev årets resultat et mindre minus på -928,85 kr. De store poster er som altid udflugter 

og præmier. Så klubbens egenkapital er 31.971,80 kr efter 2020. Ønskes et detaljeret regnskab kan 

dette eftersendes til de der ikke kunne deltage på årets generalforsamling. 



 

3. Valg af bestyrelse 
Den samlede bestyrelse genopstillede og blev alle genvalgt. 

 

4. Fastsættelse af kontingent 
Bestylsen foreslog et uændret kontingent som blev vedtaget 
 

5. Indkomne forslag 
Der var ikke stillet nogle forslag. 

 

6. Eventuelt 
To kommentarer fra forsamlingen om ærgrelse over at der ikke er bustur i årets udflugter. Der var 

allerede rettet henvendelse til bestyrelsen vedr. dette inden generalforsamlingen og formanden 

garanterede at der kommer busture på næste års program. (Retrospektivt kom formanden i tanke 

om at der er generalforsamling igen til oktober, så han håber han får lov til at indfri sin garanti      ). 

 

 


